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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr.  27165/23.12.2020 
                     

PROCES – VERBAL  
încheiat în ședința ordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din data de  23 decembrie 2020 
 
 
 
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință in sistem online un număr de 35 consilieri județeni din totalul de 36 
consilieri județeni în funcție. Lipsește domnul consilier județean Bogdan Ciprian. 

Având in vedere dispozițiile Legii nr. 55/2020 privind unele măsuri pentru prevenirea 
si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prin care s-a instituit starea de alertă pe 
teritoriul României, și Măsurile instituite in aplicarea legii, a fost limitat accesul in Palatul 
Administrativ a altor persoane decât acelea care își desfășoară activitatea curentă in sediu. 
Astfel, la ședință participă, în calitate de invitați, șefi de compartimente şi specialiști din 
aparatul propriu, consilierii județeni participând la ședință in sistem online. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul persoanelor interesate la 
proiectele de hotărâri, sens in care toate  materialele ce urmează a fi supuse dezbaterii au 
fost postate pe site-ul instituției, si prin accesul la procesul-verbal al ședinței. De asemenea, 
ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr.542/17.12.2020 și ordinea de zi a ședinței 
a fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Dau citire ordinii de zi: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită a unor bunuri 

mobile aflate în domeniul privat al Județului Timiș, către Inspectoratul pentru Situații de 
Urgență ”Banat” al Județului Timiș. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Județean 
Timiș nr. 105/28.05.2019 pentru aprobarea Normativelor privind dotarea cu autovehicule și 
consumul lunar de carburanți.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și completării Contractului de 
închiriere încheiat între Județul Timiș prin Consiliul Județean Timiș și Societatea DIADI 
CAFE S.R.L.  

4. Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui imobil din domeniul public al 
Comunei Orțișoara în domeniul public al Județului Timiș și declararea acestuia ca fiind bun 
de interes public județean. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită a unor utilaje și 
echipamente tehnologice către Spitalul Clinic Județean de Urgență “Pius Brînzeu” 
Timișoara. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită a unei părți din 
imobilul teren intravilan identificat cu CF nr.448544 Timișoara, din domeniul public al 
Județului Timiș către Societatea Delgaz Grid S.A.  

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii cotei părți de 89,81% din imobilul 
înscris în CF nr. 408338,  nr. cadastral 408338-C1 Gătaia,  din domeniul public al Județului 
Timiș, în domeniul public al Orașului Gătaia. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării contractului de concesiune nr. 
2012/19.02.2014 încheiat între Județul Timiș și Societatea Doset Impex S.R.L., de către 
Societatea Demark Construct S.R.L. 
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9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de restructurare a Centrului de 
Îngrijire și Asistență Ciacova din structura Direcției Generale de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Timiș. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii Centrului pentru Sprijinirea 
Integrării Familiale și Profesionale a Tinerilor Timișoara din cadrul Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor medii ale unor produse agricole 
pentru anul fiscal 2021. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului „ACTIV și INTEGRAT în 
comunitate!” ca urmare a contractului de finanțare  POCU/476/4/18/130367, 
beneficiar/solicitant Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș. 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Protocolului de colaborare tripartit 
între Agenția Națională pentru Egalitatea de Șanse pentru Femei și Bărbați, Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș și Consiliul Județean Timiș, în 
vederea înființării Centrului de consiliere pentru agresori, în cadrul Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș, prin proiectul predefinit Sprijin pentru 
implementarea Convenției de la Istanbul în România, implementat de către Agenția 
Națională pentru Egalitatea de Șanse între Femei și Bărbați. 

 14. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Județean 
Timiș nr. 187/2018 privind aprobarea Schemei de minimis pentru finanțarea spitalelor 
publice locale aflate în subordinea autorităților publice locale din județul Timiș. 

15. Proiect de hotărâre privind stabilirea componenței Consiliilor de Administrație și 
Consiliilor Administrative ale instituțiilor publice de cultură de interes județean. 

16. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 
Timiș în Consiliul consultativ al Inspectoratului Școlar Județean Timiș. 

17.  Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 
Timiș în Comisia de orientare școlară și profesională, organizată la nivelul Centrului 
Județean de Resurse și Asistență Educațională Timiș. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare al Echipei intersectoriale în domeniul prevenirii și combaterii violenței domestice, 
cu rol consultativ, înființată pe lângă Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Timiș. 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării Comitetului de analiză a 
problemelor persoanelor cu handicap de pe lângă Direcția Generală de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Timiș și a Regulamentului de organizare și funcționare al acestuia. 

20. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 
Timiș în Consiliile de administrație și Comisiile pentru evaluarea și asigurarea calității ale 
unităților de învățământ preuniversitar special din județul Timiș. 

21. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului asiguraților delegat din 
partea județului Timiș, prin Consiliului Județean Timiș, în Adunarea Reprezentanților Casei 
Naționale de Asigurări de Sănătate. 

22. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean 
Timiș în Consiliul de administrație al Casei Județene de Asigurări de Sănătate Timiș. 

23. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanților Consiliului Județean 
Timiș în Consiliile de administrație ale unor unități spitalicești din județul Timiș. 

24. Întrebări, interpelări. 
In continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele proiecte: 

1. Depunerea jurământului de către un supleant declarat ales la alegerile locale din 
27.09.2020. 

2. Proiect de hotărâre pentru aprobarea componenței comisiilor de specialitate ale 
Consiliului Județean Timiș. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru unele servicii de interes 
judeţean aplicabile în anul fiscal 2021. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor judeţene pentru anul fiscal 2021. 
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5. Proiect de hotărâre privind promovarea proiectului și alocarea în bugetul unității 
administrativ teritoriale județul Timiș a sumelor necesare implementării proiectului 
„asigurarea echipamentelor IT necesare activităţilor educaţionale online, în contextul 
pandemiei provocate de virusul SARS-Cov-2” - Cod SMIS 144667, în vederea 
accesării fondurilor externe nerambursabile prin programul operațional competitivitate 
2014-2020. 

6. Proiect de hotărâre privind  aprobarea promovării proiectului „Consolidarea capacităţii 
unităților de învățământ special de stat din județul Timiș în vederea gestionării 
situației de pandemie generată de virusul SARS-CoV-2” - cod SMIS 148561 în 
contextul accesării fondurilor nerambursabile prin Programul Operațional 
Infrastructură Mare 2014-2020, Cod apel: POIM/881/9/1/Consolidarea capacității 
unităţilor de învăţământ de stat în vederea gestionării situaţiei de pandemie generata 
de virusul SARS –Cov -2. 

7. Proiect de hotărâre privind  aprobarea documentației tehnico – economice, faza 
DALI, și a principalilor indicatori tehnico-economici a proiectului de investiție publică “ 
REABILITAREACLĂDIRII DIN  PIAȚA LIBERTĂȚII NR. 3” – sediul central al  
Bibliotecii Județene Timiș “ SORIN TITEL”, precum și asigurarea finanțării pentru 
categoriile de lucrări care nu se finanțează de la bugetul de Stat ( cele care nu se 
referă la faza de construcții+montaj). 

8. Proiect de hotărâre privind  aprobarea atribuirii directe a serviciilor de curățenie 
pentru unele imobile din domeniul public și privat al județului Timiș, de către Consiliul 
Județean Timiș în calitate de autoritate contractantă către Societatea SERVICE 
CONS PREST S.R.L. 

9. Proiect de hotărâre privind  aprobarea dării în folosință gratuită a unui container cu 
destinație de birouri aflat in patrimoniul Consiliului Județean Timiș, către  Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului Județean Timiș 
nr. 22/12.02.2020 privind utilizarea excedentului bugetului judeţului Timiş în anul 
2020. 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al Județului Timiș pe anul 
2020.  

12. Proiect de hotărâre privind  împuternicirea Președintelui Consiliului Județean Timiș 
de a semna acte în numele și pe seama Județului Timiș. 

Fac precizarea că aceste proiecte de hotărâre au fost avizate favorabil în ședința 
reunită a comisiilor de specialitate. 
  Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi cu 36 voturi “pentru”, un 
vot „pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 35 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-
Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș 
Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-
Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu 
Alexandra-Viviana. 
 
 Dacă sunt alte propuneri sau discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? 
           Dacă nu, supun la vot ordinea de zi a ședinței cu completările aprobate. Consiliul 
Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi cu 36 voturi “pentru”, un vot “ pentru” din 
partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 35 voturi “pentru”  din partea  doamnelor/ 
domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, Blaga 
Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin 
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Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul 
Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu 
Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, 
Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul - verbal al ședinței extraordinare din data de  08.12.2020. 
 Dacă sunt discuții?  

Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal cu 36 voturi “pentru”, un vot 
„pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 35 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-
Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș 
Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-
Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Trocan Ciprian, Țecu 
Alexandra-Viviana. 
 
 Înante de a trece la dezbaterea proiectelor înscrise pe ordinea de zi, doresc să 
transmit “La mulți ani!” colegului nostru Cosmin Costa și de asemenea să o felicităm în 
avans pe colega noastră Micicoi Elena care mâine își serbează ziua de naștere, precum și 
pe domnul  Valentin Korman care își serbează ziua pe data de 27 decembrie. Tuturor le 
transmitem la mulți ani și multă sănătate. 
 
 

Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Depunerea jurământului de către un supleant 
declarat ales la alegerile locale din 27.09.2020.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dau cuvântul domnului secretar general al județului pentru a prezenta Încheierea 

Tribunalului Timiș privind validarea mandatului de consilieri județean. 
 
Domnul consilier superior Mihai Crista – Șef Serviciu Consultanță și Avizare 

Juridică - înlocuitorul domnului Ioan Dănuț Ardelean - Secretarul General al Județului  
Cu permisiunea dumneavoastră voi da citire Încheierii civile nr. 351/14.12.200, astfel: 
ROMÂNIA TRIBUNALUL TIMIŞ SECŢIA I CIVILĂ ÎNCHEIERE CIVILĂ NR. 351 

Camera de consiliu din 14.12.2020 Instanţa constituită din: 
PREŞEDINTE: Alina Crăiniceanu GREFIER: Mihaela Bureac 
Pe rol fiind validarea mandatului de supleant pentru Consiliul Judeţean Timiş din 

listele de candidaţi declaraţi admişi la scrutinul din 27 septembrie 2020 pentru alegerea 
administraţiei publice locale. 

La apelul nominal făcut în şedinţa camerei de consiliu nu se prezintă părţile. 
Dată fară citarea părţilor. 
S-a făcut referatul cauzei de către grefierul de şedinţă, după care instanţa constată 

cererea în stare de judecată şi o reţine spre soluţionare. 
TRIBUNALUL 
Deliberând, constată: 
Prin cererea înregistrată pe rolul acestei instanţe la data de 10.12.2020, Consiliul 

Judeţean Timiş prin Secretarul General al Judeţului Timiş a solicitat validarea mandatului de 
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consilier judeţean a supleantului ales la scrutinul din data de 27 septembrie 2020, respectiv: 
Ciurlea Sorina-Alexandra - PNL, poziţia nr. 19. 

În fapt, a arătat că în data de 27.09.2020 au avut loc alegeri pentru alegerea 
membrilor noului consiliu judeţean, iar în urma alegerilor pentru noii consilieri judeţeni Biroul 
Electoral Judeţean Timiş a comunicat Tribunalului Timiş procesul verbal cu rezultatele 
alegerilor pentru consiliul judeţean. Candidaţii declaraţi aleşi au depus în termenul prevăzut 
de lege documentele prevăzute la art.114 din O.U.G. nr.57/2019 si au fost validaţi prin 
încheierea nr.12/19.10.2020 pronuntata de Tribunalul Timiş în dosar nr. 3758/30/2020. 

Totodata, până la data de 07.10.2020, în termen legal, au fost depuse la Consiliul 
Judeţean Timiş si apoi înaintate Tribunalului Timiş prin adresa nr.20251/08.10.2020, 
declaraţiile de renunţare la mandatul de consilier judeţean a candidaţilor aleşi la scrutinul din 
data de 27.09.2020 si anume: Trifan Raoul-Adrian candidat pe lista Alianţei USR - PLUS, 
Pau Radu-Adrian si Birau Nicolae candidaţi pe lista Partidului Romania Mare, Bitea Nicolae- 
Florin si Buboi Ligius-Cosmin candidaţi pe lista Partidului National Liberal. Prin aceeaşi 
încheiere mentionata mai sus, Tribunalul Timiş a invalidat mandatele acestor consilieri 
judeţeni aleşi la scrutinul din 27.09.2020. 

De asemenea, la data de 24.10.2020, în şedinţa de ceremonie a constituirii consiliului 
judeţean, cei 31 de aleşi ale căror mandate au fost validate au depus juramantul, Consiliul 
Judeţean Timiş fiind legal constituit. 

La data de 27.10.2020, Prefectul Judeţului Timiş a emis Ordinul nr.651/27.10.2020 
prin care se constata legal constituit consiliul judeţean si prin care se arata necesitatea 
validaţii unui număr de 5 mandate de consilier judeţean a supleanţilor aleşi pe listele 
partidelor. 

Prin încheierea civilă nr. 13/29.10.2020 pronunţată de Tribunalul Timiş în dosar nr. 
4250/30/2020 au fost validate mandatele de consilieri judeţeni a supleanţilor menţionaţi, 
care au depus jurământul în şedinţa Consiliul Judeţean Timiş din data de 10.11.2020. 

La data de 07.12.2020 prin adresa nr. 25129 domnul Bogdan Ciprian a renunţat la 
mandatul de consilier judeţean, fapt constatat prin Hotărârea nr. 175/08.12.2020 adoptată 
de Consiliul Judeţean Timiş. Faţă de această situaţie, petentul a transmis în termen legal 
hotărârea prin care a fost vacantat locul de consilier judeţean deţinut de domnul Bogdan 
Ciprian către Partidul Naţional Liberal-Filiala Timiş, care a confirmat calitatea de membru al 
partidului a doamnei Ciurlea Sorina- Alexandra supleant pe poziţia nr. 19 din lista de alegeri. 

În termenul prevăzut de lege, doamna Ciurlea Sorina- Alexandra a înaintat 
documentele necesare pentru validarea mandatului de consilier judeţean, respectiv, actul de 
identitate în copie, cazierul judiciar, confirmarea calităţii de membru al partidului politic pe 
listele căruia a fost ales, dovada privind depunerea raportului detaliat de venituri şi cheltuieli 
electorale, declaraţie privind acceptarea mandatului de consilier judeţean. 

În drept, a invocat art. 114 coroborat cu art. 121, 122 şi art. 204 din O.U.G. 
nr.57/2019 privind Codul Administrativ. 

În probaţiune, a depus în copie cerere demisie înregistrată sub nr. 07.12.2020 la 
Consiliul Judeţean Timiş, Hotărârea nr. 175/08.12.2020 adoptată de Consiliul Judeţean 
Timiş, certificat de cazier judiciar, act de identitate, adresa PNL Timiş nr. 0117/09.12.2020, 
confirmarea calităţii de membru al partidului politic pe listele căruia a fost ales, dovada 
privind depunerea raportului detaliat de venituri şi cheltuieli electorale, declaraţie privind 
acceptarea mandatului de consilier judeţean. 

Au fost ataşate dosarele cu nr. 3758/30/2020 şi 4250/30/2020 ale Tribunalului Timiş. 
Din actele şi lucrările dosarului tribunalul reţine că noii consilieri judeţeni ai judeţului Timiş 
au fost validaţi prin încheierea nr.12/19.10.2020 pronuntata de Tribunalul Timiş în dosar 
nr.3758/30/2020. Este vorba de: Anghel Mihai-Comel, Blaga Lucian, Bogdan Ciprian, Bojin 
Mihăiţă, Calescu Mihaela-Maria, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuţ, Hiticaş 
Marius, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Roman Călin, Sarmeş Dan-Ion, Trocan Ciprian din partea Partidului Naţional Liberal, Badiu 
Călin-Claudiu, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin-Alexandru, Caplat Alexandru, Luca 
Bianca, Mihăieş Petre, Moş Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Ţecu Alexandra-Viviana din 
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partea Alianţei USR Plus, Andea Petru, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Danielescu Aura-Cosdruţa, 
Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, Ritivoiu Mihai, Sorincău Ioan din partea Partidului 
Social Democrat şi Korman Valentin din partea Partidului Pro România. 

De asemenea, prin aceeaşi hotărâre au fost invalidate, ca urmare a renunţării la 
mandat, mandatele următorilor consilieri judeţeni aleşi pentru Consiliului Judeţean Timiş la 
alegerile locale din 27.09.2020: Trifan Raoul Adrian din partea Alianţei USR Plus, Pau Radu 
Adrian, Birău Nicolae din partea Partidului Pro România şi Bitea Nicolae Florin, Buboi Ligius 
Cosmin din partea Partidului Naţional Liberal. 

Prin încheierea civilă nr. 13/29.10.2020 pronunţată de Tribunalul Timiş în dosar nr. 
4250/30/2020 au fost validate mandatele de consilieri judeţeni a supleanţilor din listele de 
candidaţi declaraţi aleşi, respectiv Coteţiu Andrei şi Lazăr Ioan Cosmin din partea Partidului 
Naţional Liberal, Micicoi Cornelia Elena şi Moruş Vasile din partea Partidului Pro România, 
Nemeth Zoltan, din partea Alianţei USR - PLUS, care au depus jurământul în şedinţa 
Consiliul Judeţean Timiş din data de 10.11.2020. 

La data de 07.12.2020 prin adresa nr. 25129 domnul Bogdan Ciprian a demisionat 
din funcţia de consilier judeţean, posibilitate recunoscută de art. 204 alin. 2 lit. a din OUG nr. 
57/2019. încetarea de drept a calităţii menţionate a fost constatată prin Hotărârea nr. 
175/08.12.2020 adoptată de Consiliul Judeţean Timiş. Faţă de această situaţie, petentul a 
transmis hotărârea prin care a fost vacantat locul de consilier judeţean deţinut de domnul 

Bogdan Ciprian către Partidul Naţional Liberal-Filiala Timiş, care a confirmat calitatea 
de membru al partidului a doamnei Ciurlea Sorina- Alexandra supleant pe poziţia nr. 19 din 
lista de alegeri. 

De asemenea, doamna Ciurlea Sorina-Alexandra a înaintat documentele necesare 
pentru validarea mandatului de consilier judeţean, respectiv, actul de identitate în copie, 
cazierul judiciar, confirmarea calităţii de membru al partidului politic pe listele căruia a fost 
ales, dovada privind depunerea raportului detaliat de venituri şi cheltuieli electorale, 
declaraţie privind acceptarea mandatului de consilier judeţean. 

Instanţa reţine că potrivit art.172 din O.U.G. nr.57/2019 privind codul administrativ, 
intitulat - Constituirea consiliului judeţean - “Dispoziţiile art. 113 - 122 se aplică în mod 
corespunzător pentru constituirea consiliului judeţean, validarea mandatelor fiind realizată 
de tribunalul în a cărui circumscripţie se află unitatea administrativ-teritorială. încheierea de 
validare sau invalidare poate fi atacată de cei interesaţi la curtea de apel în a cărei 
circumscripţie se află tribunalul.” 

Potrivit art. 114 mandatul unui consilier judeţean este validat dacă, la data pronunţării 
încheierii, consilierul declarat ales îndeplineşte cumulativ următoarele condiţii: a) are 
domiciliul pe teritoriul unităţii administrativ-teritoriale în care a fost ales, dovedit prin actul de 
identitate în copie; b) nu şi-a pierdut drepturile electorale, fapt dovedit prin cazierul judiciar; 
c) nu şi-a pierdut calitatea de membru al partidului politic pe lista căruia a fost ales, urmare a 
demisiei sau urmare a excluderii prin hotărârea definitivă a forului competent al partidului 
politic ori prin hotărâre definitivă a unei instanţei judecătoreşti, fapt dovedit prin confirmările 
prevăzute la art. 121 alin. (1) sau prin hotărâre definitivă a instanţei judecătoreşti, după caz; 
d) mandatarul financiar coordonator a depus raportul detaliat al veniturilor şi cheltuielilor 
electorale în conformitate cu prevederile legii privind finanţarea activităţii partidelor politice şi 
a campaniilor electorale, fapt dovedit prin depunerea raportului, în condiţiile legii; e) nu a 
renunţat la mandat, în condiţiile art. 115; f) nu a fost ales prin fraudă electorală constatată în 
condiţiile legii privind alegerea autorităţilor administraţiei publice locale, dovedită prin 
documentele privind rezultatele alegerilor înaintate de către biroul electoral de circumscripţie 
tribunalului. 

Aceste condiţii sunt necesar a fi întrunite şi în persoana supleanţilor propuşi spre 
validare în cazul încetării calităţii de consilier judeţean a titularului validat anterior. în acest 
sens, sunt dispoziţiile art. 119 alin. 1 coroborate cu art. 172 din Codul Administrativ. 

Instanţa constată că primul consilier judeţean validat conform procesului verbal al 
Biroului Electoral de Circumscripţie Judeţeană nr. 37 Timiş, domnul Bogdan Ciprian, a 
depus la data de 07.12.2020 cerere de demisie din funcţia amintită. 
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Verificând acest proces verbal ataşat la dosarul nr. 3758/325/2020 al Tribunalului 
Timiş rezultă că turnătorul supleant din partea PNL este doamna Ciurlea Sorina-Alexandra, 
care, nu numai că a depus în termenul legal actele necesare pentru a dovedi îndeplinirea 
condiţiilor prevăzute de art. 1114 alin. 2 pentru a fi validat în funcţia de consilier juridic, dar a 
respectat şi termenul legal prevăzut de art. 119 alin. 4 din Cod. 

Astfel, instanţa constată că doamna Ciurlea Sorina-Alexandra are domiciliul în judeţul 
Timiş, nu şi-a pierdut drepturile electorale, fapt dovedit prin cazierul judiciar; nu şi-a pierdut 
calitatea de membru al partidului politic pe lista căruia a fost ales, urmare a demisiei sau 
urmare a excluderii prin hotărârea definitivă a forului competent al partidului politic sau prin 
hotărâre definitivă a unei instanţe judecătoreşti, fapt dovedit prin confirmarea comunicată de 
formaţiunea politică PNL; mandatarul financiar coordonator a depus raportul detaliat al 
veniturilor şi cheltuielilor electorale în conformitate cu prevederile legii privind finanţarea 
activităţii partidelor politice şi a campaniilor electorale, fapt atestat de dovada de depunere a 
raportului, în condiţiile legii; nu a renunţat la mandat, aşa cum rezultă din propria declaraţie, 
nu a fost aleasă prin fraudă electorală constatată în condiţiile legii privind alegerea 
autorităţilor administraţiei publice locale, dovedită prin documentele privind rezultatele 
alegerilor înaintate de către Biroul Electoral de Circumscripţie Judeţeană nr. 37 Timiş la 
Tribunalul Timiş. 

De asemenea, Secretarul general al Judeţului Timiş a respectat dispoziţiile art. 119 
alin. 5 privind termenul de înaintare la instanţă a cererii de validare şi a actelor doveditoare, 
termen prevăzut de art. 119 alin. 5 din Codul administrativ. 

Prin urmare, faţă de argumentele de fapt şi de drept expuse, în temeiul art. 172 
coroborat cu art. 113 - 122 din O.U.G. nr.57/2019 privind codul administrativ, va admite 
cererea şi va valida mandatul de consilier judeţean ales pentru Consiliului Judeţean Timiş la 
alegerile locale din 27.09.2020 al doamnei Ciurlea Sorina- Alexandra supleant la poziţia nr. 
19 din partea Partidului Naţional Liberal. 

PENTRU ACESTE MOTIVE ÎN NUMELE LEGII HOTĂRĂŞTE: 
Admite cererea formulată de Consiliul Judeţean Timiş cu sediul în Timişoara, B-dul 

Revoluţiei din 1989, nr.17, judeţul Timiş. 
Validează mandatul de consilier judeţean ales pentru Consiliului Judeţean Timiş la 

alegerile locale din 27.09.2020 al doamnei Ciurlea Sorina- Alexandra supleant la poziţia nr. 
19 din partea Partidului Naţional Liberal. 

Cu apel în termen de 3 zile de la comunicare, calea de atac urmând a se depune la 
Tribunalul Timiş. 

Pronunţată în şedinţă publică azi, 14.12.2020. 
PREŞEDINTE GREFIER 
Alina Crăiniceanu Mihaela Bureac 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Invit pe doamna Ciurlea Sorina-Alexandra să depună jurământul în fața consiliului 

județean.  
 
 Doamna Ciurlea Sorina –Alexandra  
 Subsemnata Ciurlea Sorina- Alexandra, depun în fața Consiliului Județean Timiș în 
conformitate cu prevederile art. 117 alin. 1 din OUG  nr. 57/2019  privind Codul 
admnistratriv, cu modificările și completările ulterioare, următorul  

JURĂMÂNT: 
 „Jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot ce stă în puterile 
și priceperea mea pentru bunăstarea locuitorilor județului Timiș. Așa să-mi ajute 
Dumnezeu!” 
 
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

Vă felicit  doamna consilier județean Ciurlea Sorina-Alexandra și vă doresc mult 
succes în activitatea de consilier județean. 
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Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru aprobarea 
componenței comisiilor de specialitate ale Consiliului Județean Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Tot în sensul celor prezentate la punctul nr. 1 se impune înlocuirea domnului Bogdan 

Ciprian în comisiile de specialitate ale consiliului județean, doamna Ciurlea Sorina-
Alexandra fiind propusă să facă parte din Comisia pentru sănătate și protecție socială și 
respectiv din Comisia de relații și cooperare internă și externă. 

Dacă sunt întrebări sau alte discuții? 
Proiectul a fost avizat favorabil de către comisiile reunite. În umra validării doamnei  

Ciurlea se impune înlocuirea domnului consilier Ciprian Bodan în cele două comisii din care 
acesta a făcut parte cu doamna consilier Sorina-Alexandra Ciurlea. 

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-
Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
                                 

Domnul  consilier județean Călin-Ionel  Dobra 
Înainte de a trece la dezbaterea și aprobarea proiectului de hotărâre, aș dori să-i 

transmit doamnei consilier Ciurlea Sorina bun venit  din nou în cadrul consiliului județean și 
îi doresc mult succes în noul mandat de consilier județean. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Bun, mulțumim pentru urările adresate colegei noastre și trecem la dezbaterea 

proiectului de hotărâre înscris la punctul 3 pe ordinea de zi.  
 

 
Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în 

folosință gratuită a unor bunuri mobile aflate în domeniul privat al Județului Timiș, 
către Inspectoratul pentru Situații de Urgență ”Banat” al Județului Timiș. 

 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-
Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 
Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 105/28.05.2019 pentru aprobarea Normativelor 
privind dotarea cu autovehicule și consumul lunar de carburanți.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”, un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-
Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 

Punctul nr. 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și 
completării Contractului de închiriere încheiat între Județul Timiș prin Consiliul 
Județean Timiș și Societatea DIADI CAFE S.R.L.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

 Proiectul a fost avizat favorabil de către 6 comisii. 
Comisia pentru Administrație Publică Locală a avizat proiectul de hotărâre cu 

următoarele amendamente: 
1. Art.1 se modifica si va avea următorul conținut: „Se aproba prelungirea contractului 
de închiriere nr.17103/28.12.2015 încheiat între Județul Timiș prin Consiliul Județean Timiș 
si Societatea DIADI CAFE S.R.L. pentru o perioada de 1 an din care o luna in baza HCJT 
nr.42/2020; 
2. Modificarea art. 1 din Actul adițional după cum urmează:  Termenul de închiriere se 
prelungește cu 1 an începând cu data de 29.12.2020 până în data de 28.08.2022 prima lună 
în temeiul HCJ Timiș nr.42/30.03.2020 si următoarele 11 luni in temeiul HCJT 
nr.__/23.12.2020. 

Rog președintele Comisiei pentru Administrație Publică Locală să prezinte și să 
susțină amendamentele formulate.  

 
Domnul consilier județean Nemeth Zoltan – președintele Comisiei pentru 

administrație publică locală 
Amendamentul are în vedere doar aspecte tehnice și nu neapărat de substanță,  de 

modificare a scopului proiectului de hotărâre, și anume în proiectul actual se propune 
prelungirea contractului pentru 1 an de zile în condițiile în care a existat HCJT nr. 42/2020 
prin care s-a propus prelungirea cu o lună urmare a suspendării pe perioada stării de 
urgență. În măsura în care proiectul de hotărâre aflat astăzi pe ordinea de zi va rămâne în 
forma  inițială am ajunge la o prelungire cu un an și o lună, ținând cont de faptul că cele 2 
hotărâri se vor cumula.  

De asemnea, având în vedere că am întrebat aparatul de specialitate care a fost 
scopul, respectiv dacă se dorește prelungirea pentru un an și o lună și mi s-a răspuns că 
prelungirea se dorește doar pentru un an, aspect care se regăsește și în proiectul de 
hotărâre  aflat pe ordinea de zi și supus dezbaterii, am propus acest amendament pentru a 
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stabili clar și fără echivoc că, de fapt, prelungirea este pentru un an de zile cu tot cu luna 
respectivă.  

În ceea ce privește actul adițional la contract, propunerea a fost de a se avea în 
vedere că termenul începea, conform actului adițional propus ca anexă la proiectul de 
hotărâre din 29.12.2020 și până în 29.12.2021, iar acest lucru însemna o perioadă de 1 an 
și o zi. Atunci propunerea a fost de a corecta acest lucru și de a aduce în acord cu termenul 
prelungit, respectiv până la 28.12.2021. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte discuții cu privire la acest amendament? Dacă nu, supun la vot 

amendamentul propus de Comisia pentru administrație publică locală.  
 
Domnul consilier  județean Călin-Ionel Dobra 
Înainte de a supune la vot proiectul de hotărâre, aș dori să iau cuvântul pentru a 

justifica de ce grupul consilierilor din cadrul PSD au dat vot negativ. De asemnea, rog pe 
domnul Mihai Crista să noteze amendamentul pe care-l propun pentru că avem și noi un 
amendament la acest proiect de hotărâre. 

Justificarea votului nostru vine în baza faptului că, așa cum am susținut în comisie și 
am discutat și în plenul trecut  când proiectul era pregătit cu o prelungire de 2 ani și 7 luni 
și,în cele din urmă,  a fost retras de pe ordinea de zi,  acum veniți cu o coprelungire de 1 an 
de zile și acest lucru nu ni se pare normal pentru că discutăm de un sprijin acordat acestui 
domeniu.  

Personal consider că, atâta timp cât această societate a avut un contract cu consiliul 
județean, și-a onorat obliațiile față de consiliul județean  e normal să venim în sprijinul 
activității economice mai ales că anul 2020 a fost un an greu și nici anul 2021 nu mi se pare 
a fi un an extraodinar.  Noi prelungim acum doar pentru 1 an de zile fără să  acordăm 
posibilitatea acestei societăți ca în viitor să se redreseze, să aibă un sprijin real din partea 
consiliului județean așa cum este normal. 

Din acest motiv, amendamentul pe care-l propun acum este să prelungim contractul 
cu o perioadă de 3 ani.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Rog pe domnul Mihai Crista să ia cuvântul și să ne spună care este perioada maximă 

cu care se poate prelungi acest contract conform legii. 
 
Domnul consilier superior Mihai Crista – Șef Serviciu Consultanță și Avizare 

Juridică - înlocuitorul domnului Ioan Dănuț Ardelean - Secretarul General al Județului  
Nu există o perioadă maximă de prelungire a contractului. Acesta se poate prelugi cu 

perioada pe care o dorim noi.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Deci, înțeleg că putem prelungi contractul cu perioada pe care o considerăm noi. 
Bun, în acest caz dacă mai sunt intervenții cu privire la amendamendamentul propus 

de domnul consilier județean Călin Dobra. 
 
Domnul consilier județean Nemeth Zoltan 
Aș vrea să se rețină că noi nu am solicitat scurtarea sau prelungirea perioadei 

propusă ci am vrut să facem niște clarificări de ordin tehnic. În ceea ce privește perioada 
maximă cu care se poate prelungi contractul, într-adevăr  s-ar putea să nu existe un termen 
maxim de prelungire ca la concesiune, dar trebuie să verificăm contractul inițial de închiriere 
și acolo putem vedea dacă în acel contract se prevede prelungirea pe o perioadă maximă. 

În acest moment  nu am la dispoziție acel contract și rog pe domnul Mihai Crista să 
verifice aceste aspecte înainte de a discuta de o perioadă maximă. Trebuie să verificăm 
toate aspectele contractuale nu doar pe cele legale. Mulțumesc! 
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Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Mulțumesc domnule consilier Nemeth Zoltan pentru intervenția dumneavoastră. Am 

înțeles punctul dumneavoastră de vedere  și după cum prezentați interes poate sunteți de 
acord și cu amendamentul propus de mine, respectiv cu propunerea de prelungire cu 3 ani 
dacă condițiile contractuale ne permit.  

 
Domnul consilier superior Mihai Crista – Șef Serviciu Consultanță și Avizare 

Juridică - înlocuitorul domnului Ioan Dănuț Ardelean - Secretarul General al Județului  
Condițiile contractuale permit prelungirea contractului cu perioada pe care o dorim 

noi. În contractul inițial nu se prevede o perioadă maximă de prelungire, așa cum a 
specificat și domnul consilier județean Nemeth Zoltan.  

 
Domnul consilier județean Nemeth Zoltan 
Vă mulțumesc pentru răspunsul acordat.  
În ceea ce privește perioada cu care se prelungește contractul, așa cum am precizat 

și în ședințele anterioare, USR-PLUS nu se opune prelungirii contractului în sine pe o 
perioadă mai mică sau mai mare, ci scopul pentru care s-a propus în comisiile de 
specialitate, de către USR-PLUS a perioadei respective cu 2 ani și 6 luni  a fost pentru că ne 
dorim să ajungem în situația în care în anul 2023  când  avem Timișoara  Capitală Culturală 
Europeană să avem în spațiile respective societăți care achită o chirie potrivită cu prețurile 
care vor fi practicate  la momentul respectiv. Problema este că prețurile de acum din 2020 s-
ar putea să nu mai fie valabile în anu 2023. Din acest motiv am considerat că cel mai bine 
ar fi să propunerm prelungirea pentru un an de zile așa cum a fost în proiectul de hotărâre 
supus dezbaterii.  

 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Domnele președinte doresc o ultimă intervenție. Legat de ceea ce înseamnă prețuri, 

ceea ce înseamnă un raport de evaluare, rog colegii să verifice zona cu cel mai bun vad din 
Timișoara, respectiv Piața Unirii unde tot timpul sunt ocupate toate spațiile, iar în cadrul 
Bastionului  - la nivelul consiliului județean, nefiind un vad în acest sens, avem în continuare 
spații libere.  

Colegii  din cadrul  Direcției pentru Administrarea Patrimoniului pot spune de câte ori 
au fost scoase la licitație spațiile și nu s-a prezentat nimeni. Acum când avem o  societate 
care are un contract, care și-a onorat contractul, când avem situația privind pandemia la 
nivelul Județului Timiș cred că e normal să prelungim contractul pentru 3 ani  tocmai pentru 
a prinde și peioada anului în care Timișoara va fi Capitală Culturală Europeană și dacă 
acest proiect va fi un succes, va reuși să atragă turiști în județul Timiș, atunci să beneficieze 
și societățile noastre de acest lucru pentru că e normal să ne susținem investitorii autohtoni.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Motivul pentru care am propus retragerea acelui proiect de pe ordinea de zi, în urma 

dezbaterilor pe care le-am avut în ședința  cu liderii de grup a fost de a clarifica toate 
aspectele juridice dar și cele cu privire la oportunitatea închirierii spațiilor cu destinație 
comercială din zona Bastionului.  

În urma analizării situației am venit cu propuneri chiar mai mici decât cele ale 
colegilor din cadrul USR-PLUS  din mai multe considerente. Unul dintre acestea ar fi că ne 
dorim ca spațiile din zona  Bastion să le redăm culturii și să avem acolo cât mai multe spații 
culturale pentru desfășurarea activităților culturale în perspectiva anului 2023 Timișoara – 
Capitală Culturală Europeană.  

Cred că unul sau maxim două spații pentru restaurante sau cafenele sunt suficiente 
pentru acest gen de activități în zona respectivă. Dacă reducem numărul de spații strict la 
ceea ce am spus cred că vom avea o concurență la licitația pe care o vom ține în anul 2022. 

Un alt motiv pentru care am decis să reducem perioada la un an de zile este acela că 
în anul 2022, în funcție de desfășurarea procedurii de licitație  să avem timp ca până în anul 
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2023 să încheiem toate contractele de închiriere cu firmele care vor câștiga licitația, iar în 
caz de contestație să avem timpul necesar pentru rezolvarea lor  și în această perioadă 
putem prelungi contractele cu societățile care activează acolo. În anul 2023 este clar că 
trebuie să fie un chiriaș nou sau același chiriaș care să respecte prețurile de la momentul 
respectiv.  

Acestea au fost argumentele care ne-au făcut să venim cu acest proiect de hotărâre 
în forma pe care v-am prezentat-o și pe care o vom supune la vot. 

Dacă mai sunt alte discuții? 
 
Domnul consilier județean Cristian Moș 
Sunt de acord cu dumneavoastră domnule președinte. Sunt de acord să dăm curs 

viziunei comune USR-PLUS –PNL. Știu discuțiile din comisiile de specialitate și discuțiile la 
care a participat și domnul Călin Dobra în care se spunea că spațiile de la Bastion sunt 
ocupate, dar nu sunt ocupate de firme private și, mai mult decât atâ, consider că trebuie să 
existe o concurență înante de anul în care Timișoara va fi Capitală Culturală Europeană. Cel 
care este în aces moment în spațiul respectiv și va beneficia de o reducere de o lună are 
șansa de a participa din nou la licitație și dacă va fi singurul atunci va merge mai departe în 
acel spațiu.  

Doresc să încurajăm piața, trebuie să avem o viziune  pentru toate spațiile în ceea ce 
privește Timișoara – Capitală Culturală Europeană în anul 2023, așa cum spuneați și 
dumneavoastră domnule președinte. 

 
 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Încerc să înțeleg dacă în viziunea echipei USR-PLUS și PNL acest spațiu va fi scos 

la licitație când expiră perioada de un an sau va fi pus la dispoziție pentru activități culturale. 
Dumneavoastră, din câte observ, vă contraziceți și aș vrea să știm și noi ce anume veți face 
mai exact.  

Spațiile din Bastion au fost puse, în mare parte la dispoziție pentru activităț culturale. 
Centru de informare turistică și pentru activități culturale a fost  pus gratis la dispoziție 
tuturor celor care fac astfel de activități. Instituțiile de cultură, parte din ele își desfășoară 
activitatea în Bastion.  Deci, după cum observați a fost o deschidere în acest sens.  Mai mult 
decât atât, Consiliul Județean Timiș a rezolvat situația pentru că Primăria Timișoara nu a 
fost capabilă să pună la dispoziție două spați pentru sediul Asociației Timișoara – Capitală 
Culturală Europeană.  Cred că sunt msăuri importante în ceea ce înseamnă sprijinul acordat 
de Consiliul Județean Timiș atât pentru realizarea Proiectului Timișoara – Capitală Culturală 
Europeană cât și pentru cultura din județul Timiș.  

Dar, revin cu întrebarea, pentru că tot nu am înțeles ce vreți mai exact să faceți. Vreți 
să scoateți la licitație după un an de zile sau să puneți spațile la dispoziția instituțiilor de 
cultură? Dacă vorbim de sprijin  pentru ceea ce înseamnă aceste activități la nivelul 
Județului Timiș, sprijinul nu înseamnă să “dăm în cap” societăților din acest domeniu care și 
așa au avut de suferit destul de mult  și sunt deja multe astfel de societăți care și-au închis 
activitatea, iar oamenii au pierdut locul de muncă, ci sprijin cu adevărat înseamnă să găsim 
soluții, să venim cu măsuri concrete  pe care să le acordăm acestor societăți ca ele să-și 
poată continua activitatea.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Sunt de acord cu dumneavoastră domnule consilier județean Călin-Ionel Dobra că 

trebuie să ajutăm sectorul HORECA TIM, dar în primul rând trebuie să respectăm legea.  
 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Domnule președinte, propunerea mea a fost făcută în temeiul legii pentru că și noi ne 

dorim respectarea legii. Dacă domnul Crista Mihai, care ține astăzi locul domnului secretar 
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general al județului ne spune că propunerea mea este ilegală atunci îmi retrag 
amendamentul.   

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

          Era vorba despre acordarea reducerilor sau alte facilități care exced cadrul legal. La 
acest lucru m-am referit.  
          Da, după expirarea unui an de zile propun să facem o licitație la începutul anului 2022  
pentru acest spațiu și în același timp să acordăm măcar  2 săptămâni pentru transferul 
spațiului respectiv între chiriași, respectiv dacă câștigă altcineva licitația, chiriașul care este 
la momentul respectiv să aibă timp să-și ia lucrurile și să lase spațiul liber de sarcini. Din 
câte am înțeles aceasta a fost o problemă și categoric trebuie rezolvată.  

Dacă sunt alte discuții? Dacă nu sunt, supun la vot amendamentul domnului consilier 
județean Călin Dobra. 

 
Consiliul Județean Timiș a respins amendamentul domnului consilier județean Călin-

Ionel Dobra cu 6 voturi  “pentru” din partea doamnelor/ domnilor consilieri județeni Bociu 
Ionel-Sabin-Emil,  Dobra Călin-Ionel, Danielescu Aura-Codruța, Ritivoiu Mihai, Idoul Iulian-
Daniel, Sorincău Ioan, 1 vot “împotrivă” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica,  27 
voturi împotrivă  din partea doamnelor/domnilor Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-Claudiu, 
Blaga Lucian, , Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Cadar Cosmin Alexandru, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Hiticaș Marius, Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-
Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana și 2  abțineri din partea domnilor 
Cocean Liviu-Marius și Roman Călin. 

 
În continuare supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi  din care  un vot 

“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica, 31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-
Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Proteasa Alexandru-Constantin, Roman Călin, Sarmeș Dan-
Ion, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana și 5 voturi “împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idoul Iulian-Daniel, 
Ritivoiu Mihai, Sorincău Ioan.  

 
 

Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii unui 
imobil din domeniul public al Comunei Orțișoara în domeniul public al Județului 
Timiș și declararea acestuia ca fiind bun de interes public județean. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din care  
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
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Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 

Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în 
folosință gratuită a unor utilaje și echipamente tehnologice către Spitalul Clinic 
Județean de Urgență “Pius Brînzeu” Timișoara. 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 

Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în 
folosință gratuită a unei părți din imobilul teren intravilan identificat cu CF nr.448544 
Timișoara, din domeniul public al Județului Timiș către Societatea Delgaz Grid S.A.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din care  
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii 
cotei părți de 89,81% din imobilul înscris în CF nr. 408338,  nr. cadastral 408338-C1 
Gătaia,  din domeniul public al Județului Timiș, în domeniul public al Orașului Gătaia. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea preluării 

contractului de concesiune nr. 2012/19.02.2014 încheiat între Județul Timiș și 
Societatea Doset Impex S.R.L., de către Societatea Demark Construct S.R.L. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.   
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Aș vrea să ne spună domnul Mihai Crista dacă din punct de vedere juridic sunt 

îndeplinite toate condițiile pentru transferul acestui contract de concesiune. 
 
Domnul consilier superior Mihai Crista – Șef Serviciu Consultanță și Avizare 

Juridică - înlocuitorul domnului Ioan Dănuț Ardelean - Secretarul General al Județului  
 Da,  din punct de vedere juridic, toate condițiile sunt îndeplinite. 
 
 Domnul președint Alin-Adrian Nica 
          După cum știți este vorba despre vânzarea acelei construcții și, conform Codului civil 
situația terenului urmează situația construcției. Dacă contractul de concesiune  a fost pe 
societatea care a vândut atunci și terenul se trece pe societatea care a preluat construcția în 
proprietate. 

 
Domnul consilier superior Mihai Crista – Șef Serviciu Consultanță și Avizare 

Juridică - înlocuitorul domnului Ioan Dănuț Ardelean - Secretarul General al Județului  
Acele condiții au fost îndeplinite de prima societate care a concesionat către a doua 

societate. Acum a doua societate, după perioada de 3 ani, cât avea obligația prima 
societate să îndeplinească condițiile conform contractului inițial, și le-a îndeplinit. A doua 
societate ia în continuare concesiunea asupra terenului pe care noi l-am concesionat cu 
hala de pe el. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului 

de restructurare a Centrului de Îngrijire și Asistență Ciacova din structura Direcției 
Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș. 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

  Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea închiderii 

Centrului pentru Sprijinirea Integrării Familiale și Profesionale a Tinerilor Timișoara 
din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea prețurilor 
medii ale unor produse agricole pentru anul fiscal 2021. 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 

Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 
„ACTIV și INTEGRAT în comunitate!” ca urmare a contractului de finanțare POCU 
/476/4/18/130367, beneficiar/solicitant Direcția Generală de Asistență Socială și 
Protecția Copilului Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 

Protocolului de colaborare tripartit între Agenția Națională pentru Egalitatea de Șanse 
pentru Femei și Bărbați, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului 
Timiș și Consiliul Județean Timiș, în vederea înființării Centrului de consiliere pentru 
agresori, în cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș, 
prin proiectul predefinit Sprijin pentru implementarea Convenției de la Istanbul în 
România, implementat de către Agenția Națională pentru Egalitatea de Șanse între 
Femei și Bărbați. 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
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Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 

care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării 

Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 187/2018 privind aprobarea Schemei de 
minimis pentru finanțarea spitalelor publice locale aflate în subordinea autorităților 
publice locale din județul Timiș. 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Puteți să ne spuneți dacă acest proiect a primit avizul din partea Consiliului 

Concurenței? 
 
Domnul consilier superior Mihai Crista – Șef Serviciu Consultanță și Avizare 

Juridică - înlocuitorul domnului Ioan Dănuț Ardelean - Secretarul General al Județului  
În această dimineață am primit un e mail din partea Consiliului Concurenței care ne 

spune: Vă informez că Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii Consiliului 
Județean Timiș nr. 187/2018 privind aprobarea Schemei de minimis pentru finanțarea 
spitalelor publice locale aflate în subordinea autorităților publice locale din județul Timiș a 
fost avizat favorabil în plenul Consiliului Concurenței în ședința din data de 22.12.2020, 
urmând a fi comunicat oficial în cel mai scurt timp. 

Acesta a fost mesajul primit de la Consiliul Concurenței și probabil îl vom primi oficial 
în cursul zilei de astăzi.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind stabilirea 
componenței Consiliilor de Administrație și Consiliilor Administrative ale instituțiilor 
publice de cultură de interes județean. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 5 comisii. 
Comisia pentru relații și cooperare internă si externă și Comisia pentru sanatate si 

protecție socială au dat aviz negativ proiectului de hotărâre. 
Rog președinții celor două comisii să-si precizeze punctul de vedere referitor la 

proiectul de hotărâre. 
 
Domnul consilier județean Olajos Jani-Raul- președinte Comisia pentru relații  

și  cooperare internă și externă  
În cadrul comisiei ne-am abținut pentru că am avut o cauză obiectivă și aș vrea să 

fac două observații. În primul rând, cred că baza de selecție a experților trebuie să fie lărgită  
si în afara mediului  universitar pentru că sunt foarte mulți oameni de specialitate și 
personalități care nu sunt cadre universitare. A doua observație ține de transparența prin 
care universitățile ne-au propus personalități din cadrul universităților pe care le reprezintă. 
Consider că baza de selecție trebuie să fie transparentă pentru că am văzut că lipsesc 
personalități de marcă din mediul cultural și universitar din Timișoara de pe aceste liste.  

Trebuie să menționez că în urma analizelor în cadrul grupului de lucru USR-PLUS  
va susține proiectul propus de dumneavoastră.  

 
Doamna consilier județean Aura Danielescu – secretarul Comisiei pentru 

sănătate și protecție socială. 
Probabil că acest proiect nu a trecut în comisie pentru că nu erau trecute numele 

persoanelor peste tot și din acest motiv cred că a primit două abțineri.  Am considerat că nu 
este transparent, nu puteam să aprobăm un cadru pentru că nu peste tot existau 
propunerile trecute în mod transparent.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă referiți la faptul că nu erau trecute numele persoanelor peste tot, dar trebuie să 

știți că acolo unde nu au fost făcute nominalizări era vorba de propunerile care privesc 
consilierii județeni. Aceste propuneri au fost negociate ulterior în ședința cu liderii de grup.  

 
Domnul consilier județean Cocean Liviu 
Aș vrea să-i reamintesc doamnei consilier județean Aura Danielescu că în mandatul 

trecut în care PSD a avut conducerea Consiliului Județean Timiș a existat aceeași practică 
și nu am auzit să existe atunci obiecții din partea grupului de consilieri PSD. 

 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Stimate coleg eu am fost în Comisia pentru sănătate fără să am în prealabil o 

discuție cu niciunul dintre colegii mei consilieri județeni care au mai fost în mandatul trecut. 
Este dreptul meu, reglementat de Codul administrativ, să am o opinie în acest sens.  
Personal m-am abținut la exprimarea votului pentru că am considerat că nu aveam ce să 
votez. Erau locuri libere, propunerile nu erau făcute și după cum am aflat nominalizările s-au 
făcut într-o ședință ulterioară cu liderii de grup. Deci, este  dreptul meu să am o opinie  și 
am vrut să beneficiez de acest drept. Menționez că în mandatul trecut nu am fost consilier 
județean și pot spune că dacă s-a procedat așa nu înseamnă că s-a procedat corect.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului Consiliului Județean Timiș în Consiliul consultativ al Inspectoratului 
Școlar Județean Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 6 comisii. Comisia pentru cultura, 

invatamant, tineret si sport a dat aviz negativ proiectului de hotărâre. 
Rog președintele comisiei să-și precizeze punctul de vedere referitor la proiectul de 

hotărâre. 
 
Domnul consilier județean Marin Popescu – președintele Comisiei pentru 

cultură, învățământ, tineret și sport 
În cadrul comisiei au fost câteva argumente pe care le-au spus colegii mei și din 

acest motiv am dat aviz negativ.  
Un prim argument a fost acela că, într-o primă etapă am considerat că este important 

să depolitizăm zona învățământului special și să dăm un ton cu privire la prezența politicului 
în consililiile de administrație. Sigur că din punct de vedere juridic  o să mi se spună că doar 
noi consilierii județeni putem fi prezenți acolo, dar noi suntem reprezentanți și avem puterea 
să votăm reprezentanții noștri în acele consilii.  

Al doilea argument este legat de faptul că colegii noștri, consilierii județeni, nu au 
timp să meargă în aceste consilii de administrație și în plus sunt neremunerate. Pot spune 
acest lucru dintr-o perspectivă personală,  pentru că am făcut parte dintr-un consiliu de 
administrație și nu că nu aș fi vrut să merg dar timpul îmi este comprimat. Poate că unii 
dintre colegi au timp mai mult să meargă la aceste consilii de administrație  dar să știți că 
am constatat un dezinteres total față de această zonă a învățământului.  

Acestea au fost cele mai importante argumente  dintre cele punctate în cadrul 
comisiei  și din această perspectivă s-a dat aviz negativ proiectului de hotărâre 

 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Aș vrea să-l întreb pe domnul Marin Popescu  și sper că nu greșesc dacă spun că 

domnia sa a reprezentat consiliul județean în cadrul consiliului de administrație de la 
Inspectoratul Școlar Județean Timiș când era consilier județean în cadrul consiliului 
județean. De ce spune domnia sa acum că est un dezinteres din partea consiliului județean 
atâta timp cât noi am susținut în cadrul inspectoratului școlar un specialist în persoana 
domnului consilier județean Marin Popescu. 

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Domnule președinte vă rog să-mi permiteți să iau cuvântul pentru a-i răspunde 

domnului fost președinte Călin Dobra pentru că vreau să-i spun că domnia sa confundă 
lucrurile în acest moment. Consiliul de administrație al unităților de învățămînt este diferit de 
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consiliul consultativ al inspectoratului școlar. Dacă aș fi fost convocat în consilul consultativ 
ca reprezentant al consiliului județean aș fi participat dar nu am fost convocat.  

Aș vrea să luați în considerare acest aspect care este foarte important, și anume 
faptul că Consiliul consultativ nu este același lucru cu consiliul de administrație al unităților 
de învățământ special, intrând aici și centrul școlar pentru educație inclusivă și centru 
județean de resurse și asistență educațională. Deci, sunt două lucruri total diferite.  
 

Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Cred că este o afirmație răutăcioasă din partea dumneavoastră domnule consilier 

județean Marin Popescu dacă spuneți că eu încurc lucrurile. Știu foarte bine ce spun și nu 
mi-ați răspuns la întrebarea pe care v-am adresat-o. Revin cu întrebarea și vă rog să-mi 
spuneți: ați fost reprezentatul consiliului județean în consiliul consultativ de la inspectoratul 
școlar? 

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Da am fost, dar nu am fost niciodată convocat domnule fost președinte al Consiliului 

Județean Timiș. 
 
Domnul consilier județean Călin-Ionel Dobra 
Vă mulțumesc! Atât am vrut să știu. Ați făcut o afirmație precum că există un 

dezinteres din partea consiliului județean  pentru această instituție importantă a județului 
Timiș deși dumneavoastră erați reprezentantul consiliului județean acolo.  

 
Domnul președine Alin-Adrian Nica 

 Îmi pare rău dar trebuie să intervin și să opresc discuțiile dintre dumneavoastră. 
Dacă mai sunt alte discuții? Dacă mai dorește cineva să intervină? 
 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
În primul rând aș dori să le reamintesc colegilor mei că ne aflăm în postul crăciunului 

și trebuie să dăm dovadă de mai multă bunătate și de mai puțină răutate atunci când ne 
exprimăm sau cînd ne adresăm unii altora.  

Intervenția mea este doar pentru  a vă întreba, poate că nu am fost eu atentă dacă la 
punctul la care a intervenit domnul inspector școlar Marin Popescu dumneavoastră ați vorbit 
despre reprezentanții în consiliile de administrație ale unităților de învățământ sau despre 
reprezentantarea în consiliul consultativ al inspectoralui școlar. Nu am înțeles.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Este vorba despre reprezentanrea în Consiliul consultativ al Inspectoratului Școlar 

Județean Timiș.  
 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Mulțumesc domnule președinte! 
Doresc să fac următoarea precizare, și anume, domnul consilier județean Marin 

Popescu în răspunsul pe care vi l-a dat  cu privire la votul pe care l-a dat în comisia în care 
domnia sa este președinte era un răspuns legat de reprezentarea consilierilor județeni în 
comisiile de administrație al unităților de învățământ. Deci, dumnealui nu a vorbit absolut 
deloc de consiliul consultativ ci doar de consiliul de administrație până în momentul în care 
a intervenit domnul consilier județean Călin Dobra. În plus, aș mai vrea să fac încă o 
precizare legată de discuția dintre cei doi colegi,  pentru că  eu am condus pentru o 
perioadă de timp Inspectoratul Școlar Județean Timiș. Este adevărat că activitatea 
Consiliului consultativ  nu a fost extrem de fructuoasă, însă dumnealui a fost convocat cel 
puțin o dată și nu poate nega acest lucru.  

Eu m-am bucurat de faptul, că așa cum domnia sa a precizat, s-a încercat 
depolitizarea rolului pe care îl avem în consiliul de administrație și în consiliul consultativ. M-
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am bucurat  să am acolo un coleg, un cadru didactic indiferent de forma politică pe care a 
reprezentat-o. Deci, nu pot să spun decât că nu îmi doresc să aruncăm cu pietre unii în alții 
ci îmi doresc doar să încercăm să facem lucruri bune pentru educație și pentru învățământ. 

Prin umare, domnul consilier județean Marin Popescu trebuie să răspundă la 
întrebarea legată de consiliul consultativ, de votul negativ al comisiei și nu de consiliul de 
administrație pentru că acesta face obiectul unui alt punct de pe ordinea de zi pe care 
urmează să-l dezbatem.  

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Domnule președinte nu vreau să politizăm discuția dar este irelevant.  E adevărat că 

votul nostru a fost negativ pentru consiliul de administrație și vreau să vă spun că în 
comisiei, această chestiune legată de consiliul consultativ  nu ne-a fost ridicată și chiar după 
ce s-a finalizat ședința am constatat că nu s-a discutat despre consiliul consultativ al 
inspectoratului școlar.  

Deci, în comisie noi nici nu am discutat aceste date și am discutat doar despre 
consiliul de administrație și nu cred că trebuie să confundăm lucrurile.  

 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Atunci, stimate coleg, trebuie să răspundeți la întrebarea adresată de domnul 

președinte. 
 
Doamnul consilier județean Marin Popescu  
Da, îi spuneam domnului președinte acest detaliu, și anume faptul că domnia sa a 

spus că am dat vot negativ în cadrul comisiei. Da, am dat vot negativ dar nu pentru această 
chestiune ci, repet, pentru consiliul de administrație.  

 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Am înțeles. Oricum apreciez faptul că vorbiți cu mine, chiar și on line, având în 

vedere că atunci când ne întâlnim nici nu mă salutați.  
 
Domnul consilier județean Marin Popescu 
Vă rog veniți la inspectorat și predați ce aveți de predat. Cu aceasta am încheiat orice 

discuție. Vă mulțumesc! 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă rog frumos să nu deviem de la subiect  și să ne referim strict la dezbaterea 

proiectului înscris pe ordinea de zi. 
 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Vă rog să-mi permiteți să mai fac doar o scurtă precizare, și anume cred că în 

Comisia pentru sănătate s-a dat un vot negativ pentru consiliul consultativ.  
 
Domnul consilier județean Sorincău Ioan 
Vă rog să ne spuneți care sunt consilierii județeni nominalizați pentru a reprezenta 

consiliul județean. 
 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Și eu aș dori să ne spuneți cine este propus să reprezinte consiliul județean în 

Consiliul consultativ pentru că în proiectul de hotărâre nu era trecută nominalizarea. Din 
acest motiv eu personal m-am abținut de la vot în cadrul comisiei. Nu știam cine este 
persoana desemnată să reprezinte consiliul județean în consiliul consultativ.  
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
În urma ședinței de luni, pe care am avut-o cu liderii de grup, după ce am discutat 

despre fiecare instituție pentru care trebuie să facem o nominalizare, a revenit fiecărui grup 
politic posibilitatea  să-și nominalizeze reprezentanții în instituțiile respective.  

Eu am lista cu reprezentanții tuturor grupurilor politice în consiliile de administrație. 
Am considerat că odată ce am stabilit de comun acord care sunt reprezentanții nu mai era 
necesar să-i trecem, dar acest lucru îl putem face acum în prezența dumneavoastră.  

 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Aș vrea să ne spuneți acum nominalizarea pentru consiliul consultativ pentru că nu 

cred că am ajuns la punctul în care discutăm de nominalizările în consiliul administrativ.  
În Consiliul consultativ al Inspectoratului Școlar Județean Timiș doar o singură 

persoană poate să reprezinte Consiliul Județean Timiș. Cine este acea persoană? 
 
Domnul consilier județean Dan Sarmeș 
Domnule președine, vă rog să permiteți liderilor de grup să facă nominalizările acum 

în plen pentru că le cunosc. Este o practică pecare am avut-o și în mandatul trecut.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Sunt de acord cu propunerea dumneavoastră. Atunci haideți să spunem acum și 

nominalizările pentru reprezentanții la instituțiile de cultură.  
 Cu permisiunea dumneavoastră  dau citire listei cu reprezentanții la centrele de 

cultură. 
 

1. Centrul de Cultură și Artă 
al Județului Timiș 

Calescu  Mihaela     - 
Doina Tărîlă             - 

consilier județean PNL 
director executiv DAPL 

2.Biblioteca Județeană Timiș 
Sorin Titel 

Andea Petru             - 
Loredana Popescu  - 

consilier județean PSD 
reprezentant  aparat specialitate  

3. Muzeul Național al 
Banatului  

Lazăr Cosmin           - 
Pop Cristina             - 

consilier județean PNL 
reprezentant  aparat specialitate  

4. Teatrul pentru Copii și 
Tineret Merlin 

Bianca Luca             - 
Nădăștean Bogdan  - 

consilier județean USR 
reprezentant  aparat specialitate  

5. Muzeul Național de Artă 
Timișoara 

Lucian Blaga            - 
Adela Popa              - 

consilier județean PNL 
reprezentant  aparat specialitate  

6. Muzeul Satului Bănățean  Valentin Korman      - 
Stoia Tiberiu             - 

consilier județean PRO Romania 
reprezentant  aparat specialitate  

În continuare, dau citire consilierilor județeni care ne vor reprezenta în instituțiile de 
învățământ special: 

 
CENTRUL JUDEŢEAN DE RESURSE ŞI ASISTENŢĂ EDUCAŢIONALĂ TIMIŞ 
- Domilescu Aura – consilier județean PSD 

CENTRUL ŞCOLAR PENTRU EDUCAŢIE INCLUZIVĂ "PAUL POPESCU NEVEANU" 
TIMIŞOARA 
- Sorina Ciurela – consilier județean PNL 
- Micicoi Elena – consilier județean PRO România 

CENTRUL ŞCOLAR PENTRU EDUCAŢIE INCLUZIVĂ "CONSTANTIN PUFAN" 
TIMIŞOARA 
- Liviu Cocean – consilier județean PNL 
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CENTRUL DE RESURSE SI ASISTENTA EDUCATIONALA " SPERANTA" TIMIŞOARA 
- Mihai Bojin – consilier județean PNL 
- Laura Boldovici – consilier județean USR PLUS 

CENTRUL ŞCOLAR PENTRU EDUCAŢIE INCLUZIVĂ "DUMITRU CIUMAGEANU" 
TIMIŞOARA 
- Țecu Viviana – consilier județean USR PLUS 
- Marius Iticaș – consilier județean PNL 

LICEUL TEORETIC "IRIS" TIMIŞOARA 
- Ciurlea Sorina – consilier județean PNL 
- Cadar Alexandru – consilier județean USR PLUS 
- Idolu Dan – consilier județean PSD 

CENTRUL ŞCOLAR PENTRU EDUCAŢIE INCLUZIVĂ "CONSTANTIN PAUNESCU" 
RECAŞ 
- Alexandru Caplat – consilier județean USR PLUS 
- Vasile Moruș – consilier județean PRO România 

CENTRUL ŞCOLAR PENTRU EDUCAŢIE INCLUZIVĂ "ALEXANDRU ROSCA" LUGOJ 
- Anghel Mihai – consilier județean PNL 
- Călin Dobra – consilier județean PSD 

ŞCOALA PROFESIONALĂ "GHEORGHE ATANASIU" TIMIŞOARA 
- Cotețiu Andrei – consilier județean PNL 
- Petre Mihăieși – consilier județean USR PLUS 
- Andea Petru – consilier județean PSD 

ȘCOALA SPECIALĂ GIMNAZIALĂ BUZIAȘ 
- Cosmin Lazăr – consilier județean PNL 

INSPECTORATUL ȘCOLAR JUDEȚEAN TIMIȘ  
-    Cosmin Costa – consilier județean PNL 

Doamna consilier județean Aura Danielescu 
În primul rând vă mulțumesc că ați acceptat să ne spuneți care sunt reprezentanții 

consiliului județean în unitățile școlare și apreciez faptul că toți colegii noștri trebuie să aibă 
o activitate în acest sens, că trebuie să ia contract cu toate școlile din județ. Aș vrea să vă 
rog, dacă se poate, atât pe dumneavoastră domnule președinte, cât și pe colegii consilieri 
județeni, mai ales pe colegii de la USR PLUS care prin vocea reprezentanților de la nivel 
național spun că  trebuie să depolitizeze învățământul, că încearcă, așa cum de altfel 
spunea și domnul Marin Popescu, să exploateze și să valorifice expertiza noastră a 
consilierilor județeni și astfel să creștem calitatea în educație, vă rog domnule președinte și 
stimați colegi să revizuiți puțin propunerea pentru Inspectoratul Școlar Județean Timiș în 
ceea ce privește consiliul consultativ.  

Da, este un for în care se decid strategiile politice educaționale și pot să vă spun că, 
pe lângă faptul că dețin experiență de câțiva ani la conducerea inspectoratului școlar, lucrez 
în învățământ de aproximativ 30 de ani, iar aici în afară de colegul meu domnul Andea Petru 
care are o experiență extrem de vârstă, poate că sunt singura  printre cei cu experiență în 
învățământul preuniversitar. 

Nu neg experiențele pe care le au colegii mei consilieri județeni, dar aș aprecia mult 
dacă ați ține cont că pe mandatul pe care l-am avut la conducerea inspectoratului școlar, din 
partea consiliului județean a fost domnul Marin Popescu care era consilier județean din 
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partea PNL, deci nu s-a încercat o politizare a activității în inspectoratul școlar și 
dumneavoastră cunoașteți bine activitatea pe care am desfășurat-o. 

Prin urmare, vă rog pe dumneavoastră și pe colegii consilieri județeni să țineți cont de 
experiența pe care o am. Am înțeles că la comisia pentru evaluarea școlară și pregătire 
profesională avem tot un alt reprezentant deși eu sunt absolventă de studii superioare în 
învățământul special și nu am fost luată în considerare ca și persoană cu experiență și 
expertiză în acest sens.  

Aș vrea dacă se poate să țineți cont măcare pentru una din aceste două situații 
pentru că îmi doresc ca pe lângă Centrul de Resurse Județean de Resurse și Asistență 
Educațională Timiș  să mai fie o reprezentare fie în consiliul consultativ la inspectoratul 
școlar fie în COSP. Sigur, acest lucru se poate face și aș precia mult dacă ar lua în calcul  
această propunere și dacă  colegii mei  consideră că mă pot achita cu onoare și cu mult 
drag pentru educație de această calitate. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă sunt alte discuții? Dacă nu supun la vot  proiectul de hotărâre. 
 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Înainte de a trece la următorul punct înscris pe ordinea de zi, vă rog să-mi permiteți 

să spun că am încercat să fac această propunere de reanaliză a persoanei desemnată 
pentru reprezentarea în consiliul consultativ fără a avea intenția de a-l jigni pe domnul 
consilier județean Costa Cosmin căruia, îi spun și eu la mulți ani și sunt convinsă că domnia 
sa este un om care are suficiente aptitudini și abilități de a reprezenta consiliul județean în 
inspectoratul școlar, însă mi-aș fi dorit sincer să văd din partea colegilor consilieri județeni 
de cadrul USR PLUS  că vin cu altă atitudine pentru că asta susțineau vehement.  Mă 
așteptam  din partea dumnealor să aibă un punct de vedere  în acest sens.  Vă mulțumes și 
doresc mult succes domnului Cosmin Costa.  

 
Domnul consilier județean Cristian Moș 
Din punctul nostru de vedere acestea sunt niște poziții de consilieri județeni. 

Considerăm că domnul Cosmin Costa este îndreptățit să ocupe acea funcție. Chiar dacă v-
am fi numit pe dumneavoastră era tot o funcție politică.  În ședința liderilor de grup am 
discutat și am stabilit de comun acord. Nu cred că v-ar conveni dumneavoastră doamna 
consilier județean Aura Danielescu ca la următorul vot consilieri USR PLUS să se abțină.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Cosmin Costa 
Domnule președinte aș vrea să-i mulțumesc și eu doamnei consilier județean Aura 

Danielescu pentru urările adresate cu ocazia zilei mele de naștere și aș mai vrea să o asigur 
că va avea în inspectoratul școlar în consiliu consultativ tot sprijinul prin expertiza mea. De 
asemenea o asigur că va avea și votul meu la următorul punct.  

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Deci, dacă nu mai sunt alte discuții, revenim la vot.  
Procedura de vot, vă rog! 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi din care  un vot 
“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica,  31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-
Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
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Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Proteasa Alexandru-Constantin, Roman Călin, Sarmeș Dan-
Ion, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana, 4  voturi împotrivă din partea domnilor Dobra 
Călin Ionel, Idoul Iulian-Daniel, Ritivoiu Mihai, Sorincău Ioan și o abținerea din partea 
doamnei Danielescu Aura-Codruța. 

 
 

Punctul nr. 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind desemnarea 
reprezentantului Consiliului Județean Timiș în Comisia de orientare școlară și 
profesională, organizată la nivelul Centrului Județean de Resurse și Asistență 
Educațională Timiș. 

Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile. Legat de acest punct aș dori 

să adresez o întrebare doamnei director executiv Doina-Adriana Tărîlă, și anume aș dori să 
știu dacă acest punct este diferit de ceea ce am discutat mai înainte referitor la 
reprezentanții consiliului județean în consiliile de administrație? 

 
Doamna Doina-Adriana Tărîlă – director executiv  Direcția dminsitrație publică 

locală 
Da, domnule președinte. Exact cum am prezentat și în comisiile de specialitate 

această comisie are nevoie de un reprezentant conform Legii învățământului și nu este 
vorba de aceeași reprezentare așa cum ați votat la punctul anterior.  Este o comisie tehnică. 
Exact cum spuneam și în comisiile de specialitate, unde de fapt se orientează copii cu 
anumite deficiențe spre învățământul special.  

 
Doamna consilier județean Aura Danielescu 
Domnule președinte, deși am spus că nu mai intervin, vă rog totuși să-mi permiteți o 

scurtă intervenție la acest punct.  
Apreciez observația doamnei director Doina-Adriana Tărîlă și aș vrea să-i fac 

colegului Cristian Moș următoarea precizare: este adevărat că este un vot politic pentru că 
până la urmă  suntem consilieri județeni reprezentanți ai partidelor politice însă în instituțiile 
ne ducem ca reprezentanți nu dăm un vot politic.  

Legat de COSP pot să precizez că este vorba de orientarea copiilor cu nevoi speciale 
înspre unitățile de învățământ de masă și unitățile de învățământ special.  

Insist în continuare că este important să țineți cont de expertiza noastră și precizez 
că lucrez în învățământul special, sunt titulară la o școală specială și mi s-ar părea potrivit 
să țineți cont că un vot politic în această comisie nu ajută niciun copil cu cerințe speciale. 
Reprezentatul în această comisie trebuie să se implice din punct de vedere profesional, 
trebuie să cunoască toate prevederile legislative ale învățământului special, orientarea 
școlară  și nu numai.  

Dacă nici în această situație nu se poate lua în considerare decât un vot politic atunci 
nu îmi rămâne decât să spun că îmi pare foarte rău de situația în care suntem.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, fac precizarea că este vorba de Comisia de 

orientare școlară și profesională la nivelul Centrului județean de resurse și asistență 
educațională Timiș.  

În acest sens există două propuneri. O propunere din partea PSD în persoana 
doamnei Aura Danielescu și o propunere din partea PNL în persoana domnului Dan 
Sarmeș.  

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi din care  un vot 
“pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica,  31 voturi „pentru”  din partea  
doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu Călin-
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Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Hiticaș Marius, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan –Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, 
Moruș Vașile, Moș Cristian-Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, 
Popoviciu Alin-Augustin-Florin, Proteasa Alexandru-Constantin, Roman Călin, Sarmeș Dan-
Ion, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana, 1 vot împotrivă din partea doamnei Danielescu 
Aura-Codruța și 4 abțineri din partea domnilor Dobra Călin Ionel, Idoul Iulian-Daniel, Ritivoiu 
Mihai, Sorincău Ioan. 

 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de organizare și funcționare al Echipei intersectoriale în domeniul 
prevenirii și combaterii violenței domestice, cu rol consultativ, înființată pe lângă 
Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș. 

Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării 

Comitetului de analiză a problemelor persoanelor cu handicap de pe lângă Direcția 
Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș și a Regulamentului de 
organizare și funcționare al acestuia. 

Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din care  
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Punctul nr. 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind desemnarea 
reprezentanților Consiliului Județean Timiș în Consiliile de administrație și Comisiile 
pentru evaluarea și asigurarea calității ale unităților de învățământ preuniversitar 
special din județul Timiș. 

 
Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 6 comisii 
Comisia pentru cultura, invatamant, tineret si sport a dat aviz negativ proiectului de 

hotărâre. 
Președintele comisiei a precizat  punctul său de vedere referitor la un  proiectul de 

hotărâre  anterior supus dezbaterii în care am prezentat și nominalizările. 
Dacă sunt alte discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din care  
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentantului asiguraților delegat din partea județului Timiș, prin Consiliului 
Județean Timiș, în Adunarea Reprezentanților Casei Naționale de Asigurări de 
Sănătate. 

Domnul președinte Alin Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 6 comisii 
Comisia pentru  relatii si cooperare interna si externa a dat aviz negativ proiectului de 

hotărâre. 
Președintele comisiei nu dorește să intervină pentru a preciza  punctul de vedere 

referitor la proiectul de hotărâre. 
Dacă sunt alte discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Punctul nr. 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind desemnarea 
reprezentantului Consiliului Județean Timiș în Consiliul de administrație al Casei 
Județene de Asigurări de Sănătate Timiș. 

Proiectul a fost avizat favorabil de către 6 comisii 
Comisia pentru  relatii si cooperare interna si externa a dat aviz negativ proiectului de 

hotărâre. Președintele comisiei nu dorește să intervină pentru a preciza  punctul de vedere 
referitor la proiectul de hotărâre. 

Dacă sunt alte discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind desemnarea 

reprezentanților Consiliului Județean Timiș în Consiliile de administrație ale unor 
unități spitalicești din județul Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către 6 comisii. 
Comisia pentru  relatii si cooperare interna si externa a dat aviz negativ proiectului de 

hotărâre. 
Președintele comisiei precizează că își menție  punctul de vedere referitor la proiectul 

de hotărâre. 
Dacă nu mai sunt alte discuții, supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor 

pentru unele servicii de interes judeţean aplicabile în anul fiscal 2021. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din care  
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 

Punctul nr. 27 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea taxelor 
judeţene pentru anul fiscal 2021. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 

Punctul nr.28 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind promovarea 
proiectului și alocarea în bugetul unității administrativ teritoriale județul timiș a 
sumelor necesare implementării proiectului „asigurarea echipamentelor IT necesare 
activităţilor educaţionale online, în contextul pandemiei provocate de virusul SARS-
Cov-2” - Cod SMIS 144667, în vederea accesării fondurilor externe nerambursabile 
prin programul operațional competitivitate 2014-2020. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre.   

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
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Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 

Punctul nr. 29 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea 
promovării proiectului „Consolidarea capacităţii unităților de învățământ special de 
stat din județul Timiș în vederea gestionării situației de pandemie generată de virusul 
SARS-CoV-2” - cod SMIS 148561 în contextul accesării fondurilor nerambursabile prin 
Programul Operațional Infrastructură Mare 2014-2020, Cod apel: 
POIM/881/9/1/Consolidarea capacității unităţilor de învăţământ de stat în vederea 
gestionării situaţiei de pandemie generata de virusul SARS –Cov -2. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din care  
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 

Punctul nr. 30 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind  aprobarea 
documentației tehnico – economice, faza DALI, și a principalilor indicatori tehnico-
economici a proiectului de investiție publică “ REABILITAREACLĂDIRII DIN  PIAȚA 
LIBERTĂȚII NR. 3” – sediul central al  Bibliotecii Județene Timiș “ SORIN TITEL”, 
precum și asigurarea finanțării pentru categoriile de lucrări care nu se finanțează de 
la bugetul de Stat ( cele care nu se referă la faza de construcții+montaj). 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Punctul nr. 31 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind  aprobarea atribuirii 
directe a serviciilor de curățenie pentru unele imobile din domeniul public și privat al 
județului Timiș, de către Consiliul Județean Timiș în calitate de autoritate 
contractantă către Societatea SERVICE CONS PREST S.R.L. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre   cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 32 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea dării în 

folosință gratuită a unui container cu destinație de birouri aflat in patrimoniul 
Consiliului Județean Timiș, către  Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Timiș.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din care  
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din 
partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 33 al ordinii de zi -  Proiect de hotărâre privind aprobarea 

modificării Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 22/12.02.2020 privind utilizarea 
excedentului bugetului judeţului Timiş în anul 2020. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din care  
un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din 
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partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

 
 
Punctul nr. 34 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre aprobarea bugetului 

rectificat al Județului Timiș pe anul 2020.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 

                                               

Punctul nr. 35 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  împuternicirea 
Președintelui Consiliului Județean Timiș de a semna acte în numele și pe seama 
Județului Timiș.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
 Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuții? 
Supun la vot proiectul de hotărâre. 

 Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu 37 voturi “pentru”  din 
care  un vot “pentru” din partea domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  
din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Anghel Mihai-Cornel, Badiu 
Călin-Claudiu, Blaga Lucian, Bociu Ionel-Sabin-Emil, Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Cadar Cosmin Alexandru, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-
Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idoul Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr Ioan 
–Cosmin, Luca Bianca, Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vașile, Moș Cristian-
Alin, Nemeth Zoltan, Olajos Jani-Raul, Popescu Marin, Popoviciu Alin-Augustin-Florin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Ritivoiu Mihai, Roman Călin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău 
Ioan, Trocan Ciprian, Țecu Alexandra-Viviana. 
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Punctul nr. 36 - Întrebări, interpelări. 
 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic  
1. Referat privind propunerea de efectuare în anul 2021 a concediului de odihnă 

neefectuat, aferent anului 2020, de către domnul președinte al Consiliului Județean Timiș, 
Alin-Adrian NICA; 

2. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități in care se pot afla consilierii județeni. 

Dacă mai sunt alte întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier județean Alexandru Cadar  
Doresc să fac o interpelare.  
Din lista de proiecte în care consiliul județan este autoritate contractantă am remarcat 

contractul cu nr. 144/201617/23.03.2020 ca fiind vorba despre elaborarea Strategiei de 
dezvoltare economică și socială a județului Timiș 2021-2027. 

Evident că acest plan strategic este unul foarte important pentru viitorul județului 
nostru și m-ar interesa următoarele date: 

- Viziunea și obiectivele acestui plan de strategie au fost deja stabilite de aparatul de 
specialitate și sunt prevăzute în caietul de sarcini parte itegrantă din contract? Dacă 
da, atunci vă rog să ne prezentați și nouă consilierilor județeni. 

- Detalierea procedurilor contractuale de monitorizare și control cu privire la evoluția 
acestui proiect, rapoartele de progres, respectiv criteriile de evaluare în baza cărora 
se vor face plățile contractuale pentru întocmirea acestui plan strategic; 
Practic aș vrea să vedem  care sunt modalitățile prin care noi ne asigurăm că nu vom 

avea întârzieri cu acest proiect. 02.11.2021 este etapa contractuală de finalizare.  
Având în vedere că suntem la finalul anului 2020 până la elaborarea corespunzătoare 

a acestui Master plan strategic, evident că documentul obligatoriu de parcurs este Raportul 
final cu privire la evoluția obiectivelor stipulate în Master planul strategi actual. Mă refer la 
Strategia de dezvoltare economico-socială a județului Timiș 2015-2020 asumată de 
Consiliul Județean Timiș în luna decembrie 2015 prin aprobarea Hotărârii Consiliului 
Județean Timiș nr. 216/16.12.2015. 

Rog aparatul de specialitate să ne informeze când va fi gata acest Raport și când va 
fi disponibil pentru analiza de către consilierii  județeni. 

Mulțumesc anticipat pentru răspuns! 
 
Domnul președine Alin-Adrian Nica 
Fiind atât de multe solicitări invocate vă rog să faceți în scris ca să nu se piardă 

anumite lucruri. Aparatul tehnic al consiliului județean va strânge toate informațiile solicitate 
și vă va răspunde în cel mai scurt timp.  

Trebuie să vă informez că în timpul ședinței am primit avizul de la Consiliul 
Concurenței  pentru schema de minimis de sprijin pentru spitalele din județul Timiș. Deci, 
procedura este completă.  

 
Domnul consilier județean Dan Sarmeș 

 Având în vedere că este ultima întâlnire înainte de sărbătoarea nașterii domnului 
doresc, în numele grupului PNL să transmit tuturor Crăciun fericit cu multă sănătate și 
sărbători frumoase alături de cei dragi. 
 

Domnul președine Alin-Adrian Nica 
 Mulțumim domnule consilier Dan Sarmeș dar mi-ați luat bucuria de a făce eu aceste 
urări. Da, vă doresc și eu sărbători fericite și  un Crăciun fericit cu multă sănătate. Nu vă 
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spun și La mulți ani de An nou pentru că ne vom reântâlni marți 29.12.2020 aici în sala 
multifuncțională într-o ședință extraordinară pentru alegerea celor doi vicepreședinți.  
 Să dea Dumnezeu să avem o echipă la Consiliul Județean Timiș unită în sensul 
promovării proiectelor benefice pentru cei care ne-au ales.  

Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare a 
Consiliului Județean Timiș. Vă doresc multă sănătate și sărbători  fericite alături de cei 
dragi! 

 
 

    

 
PREŞEDINTELE CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ, 

        Alin-Adrian NICA                       
                                                            
                                                        
 
 
 

                                                         Pt.   SECRETARUL  GENERAL AL JUDEŢULUI TIMIŞ 
                                                           ȘEF ȘERVICIU CONSULTANȚĂ ȘI AVIZARE JURIDICĂ  

        Mihai CRISTA    
                                                                                    

                                                                                                                       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                                                                               Întocmit, 
                                                                             INSPECTOR SPECIALITATE IA                

                       
                                                                                                                                                     Aurelia CAUC      

  


